

PRODUCT DISCONTINUATION NOTICE IN CLASSIC SERIES

Dear valued customers,

By this communication, Contraste wishes to inform you that, effective immediately, the 4000, 5000 and 7000 series in our classic low voltage Halogen MR11 and MR16 line of products will be discontinued.

The withdrawal of those products from our offering will allow us to better meet the current recessed lighting market requirements.

The products will be available while stocks last. Please contact your customer service representative with any questions or concerns about these changes or if you have ongoing projects that may be affected by the discontinuation.

We thank you for your continued support.

The Contraste Team

Customer service USA: 418-839-4624 . 1 888 839-4624 **#2235**

Customer service Canada: 418-839-4624 . 1 888 839-4624 **#2264**

.....

AVIS DE DISCONTINUATION DE PRODUITS DE LA SÉRIE CLASSIQUE

Chers clients,

Par la présente, Contraste souhaite vous informer que les produits des séries 4000, 5000 et 7000 de sa gamme classique basse tension MR11 et MR16 Halogène seront discontinués.

Le retrait de ces produits de notre offre nous permettra de mieux répondre aux exigences actuelles du marché de l'éclairage encastré.

Les produits concernés seront disponibles jusqu'à épuisement des inventaires. Veuillez contacter votre agent au service à la clientèle pour toutes questions concernant ces changements ou si vous avez des projets en cours pouvant être affectés par l'avis de discontinuation.

Nous vous remercions pour votre support continu.

L'équipe Contraste

Service à la clientèle USA: 418-839-4624 . 1 888 839-4624 **#2235**

Service à la clientèle Canada: 418-839-4624 . 1 888 839-4624 **#2264**